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ספורטאים ופעילים יקרים,

אנו ממשיכים במסורת ומפיקים את הגליון האלקטרוני 
"באולינגתון 14", הבא לסכם את הישגי שחקני הבאולינג 

של ה.כ.י. לסיום עונת המשחקים 2023/24. 

בגיליון זה, כתבות על כל הזוכים באליפויות ישראל בכל 
הקטגוריות, אישי וקבוצתי, נוער, נשים, גברים וסניורים וכמובן 
דברים מפי האלופים ומחזיקי גביעי המדינה שהשתתפו 
בתחרויות והשיגו את ההישגים. הכתבות מגובות בתמונות 

שצולמו ברובם על ידי ישי שמעון, סגן יו"ר הכי.

של  ההישג  את  לציין  השנה  ניתן  הבינלאומי  במישור 
נבחרת הנשים באליפות אירופה לנשים שנערכה בצרפת 
- מקום 6 בתחרות הקבוצתית עם תוצאה של שיא ישראלי 
 חדש )שבירת שיא מלפני 12 שנה!( בניקוד הקבוצתי למשחק אחד – 1,100 נקודות 
)220.0 ממוצע קבוצתי!( וגם שיא חדש ב-6 משחקים קבוצתיים – 5,983. הישג זה זיכה 
את נבחרת הנשים של ישראל להיות מוזמנת בין 12 נבחרות הנשים של אירופה 

לאליפות העולם שתתקיים בהונג קונג. 

כידוע לכם, השנה נערכו בחירות להנהלת ההתאחדות ונבחרה הנהלה חדשה שאני לא 
בין חבריה. זאת הזדמנות טובה מבחינתי לאחל להם הצלחה במשימות העומדות על 

הפרק. הצלחתכם היא הצלחתנו.

זאת גם הזדמנות מכובדת מבחינתי להיפרד ממכם לאחר 32 שנים בתפקידים שונים 
בהתאחדות, מהם כיו"ר 21 שנה )משנת 2003(. אני שלם עם עצמי שעשיתי את הכי טוב 

שאני יכול לטובת הבאולינג, לשמחתם של רוב השחקנים. 

בתקופת היותי יו"ר היו הישגים רבים, שאותם ציינו בגיליונות האלקטרוניים הקודמים, ואני 
גאה על כך. פעלתי, ביחד עם חבריי בוועד המנהל, להגדרת כל הפעילויות של ההתאחדות 
עם נהלים מסודרים בצורה הוגנת ומקצועית לפי מיטב שיפוטי. ניהול ההתאחדות הצריך 
אותי להיות זמין 24 שעות לכל פונה. אני מרגיש שנתתי את כל מרצי לפעילות ההתאחדות 
בלי חשבון לזמן השקעה ומיקום פעילות. אני שלם עם הדרך שלי שהייתה הוגנת, מסודרת 
ומקצועית כאשר טובת הבאולינג תמיד עמדה לנגד עיני. הבחירות שהתקיימו להנהלת 
ההתאחדות היו הוגנות לפי כללי הדמוקרטיה במיטבה ואני מכבד את הכרעת הבוחרים. 
אני מודה לחבריי, שותפיי לוועד המנהל וגם לחלק גדול מהשחקנים, על שיתוף פעולה 

פורה בכל שנות כהונתי כיו"ר. 

אני מאחל לענף הבאולינג ליו"ר החדש, לחברי הוועד המנהל שנבחרו ולכם שחקנים 
יקרים, שגשוג, הישגים והנאה מהספורט שכולנו אוהבים ונהנים ממנו.

ה.כ.י הינו אחד האיגודים הבודדים )אם לא היחיד( 
בהתאחדות "אילת" המנהלים דירוג ארצי אקטיבי של 

שחקני הבאולינג ברחבי הארץ לנשים וגברים כאחד

צמרת "דירוג פישר": עדכני ל-02.06.2024
נשים

ניקוד מצטבר אגודה שם שחקן מקום

1,876 רמת גן שרה אבירם/חרל"פ .1

1,793 קרייזי בול אדווה אליאב .2

1,694 הרצליה טלי יצחק  .3

1,213 הרצליה חנה דואניס . 4

1,150 קרייזי בול מור ליסנסקי . 5

699 פתח תקוה רונה גיל .6

688 חולון שוש נדב .7

363 חולון עדן פסח .8

343 פתח תקוה תמי אנטמן .9

300 חיפה מירב וינברג/רוזן .10

גברים
ניקוד מצטבר אגודה שם שחקנית מקום

1,512 חיפה אור אבירם .1

1,484 קרייזי בול ליאב יהנה .2

1,290 קרייזי בול מני מזרחי .3

1,137 קרייזי בול גולן לוי .4

1,099 הרצליה עומר נחושתן .5

1,055 חיפה אורון כהן .6

1,049 קרייזי בול רועי יהנה .7

711 חוצות רון ברלוב .8

646 חיפה משה שיינמן .9

589 רחובות עמית וייס .10

בברכת הספורט, 
אריה פישר, יו"ר ה.כ.י לשעבר
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ברכות לטלי בת ה-39, המשתייכת למועדון הרצליה, שהשלימה מצידה השנה זכייה שלישית בקריירה 
בתואר אלופת ישראל ליחידות. עבור טלי המשחקת באולינג לסירוגין מאז היותה נערה בת 14, מדובר 
בהישג מצוין. במעמד הגמר של האליפות פגשה טלי את מור ליסנסקי )קרייזיבול( עליה גברה בתוצאה 

.0-3

סיפורה של אליפות: "אני בן אדם של מספרים. גיליתי שזה בדיוק מה שתורם ועוזר לי בהבנה 

של חוקי המשחק, אופי הזריקות והכל תוך כדי חישובים מספריים, זה מה שנותן לי את קווי 
המסגרת ומאפשר לי לשחק מחושב ולפגוע במטרה. הבאולינג לימד אותי הרבה בחיים, החל 
ממחויבות וחתירה למצוינות, דרך התמודדות עם אתגרים והפסדים, ועד ללמידה של משחק 

בצוות בתוך נבחרת וההבנה שמורל ותמיכה נפשית יכולים לשנות את כל מהלך המשחק.

לאליפות השנה הגעתי במוטיבציה גבוהה מאוד. אחרי שנה של מלחמה בארץ שמתי לעצמי 
למטרה לקחת את האליפות כדי לנסוע ולייצג את ישראל בחו"ל. יש משהו מרגש ועוצמתי 
בחולצה כחול-לבן עם דגל ישראל שמתנוסס על הגב, והשנה על אחת כמה וכמה. הגעתי בכושר 
הקבוע שלי, בשגרת אימונים בשילוב שגרת החיים, דבר שהיה מאתגר למצוא איך להשחיל גם 
אימונים והשתתפות במוקדמות עד להגעה לאליפות. ביום האליפות היו אתגרים טכניים שהוציאו 
אותי מריכוז מדי פעם, מה שהצריך ממני חזרה לריכוז מירבי. מבחינתי, להגיע לפודיום אחרי יום 
ארוך, היה בהחלט מספק מאוד, כולל עידוד חם ואוהב מאוד מבת הזוג בקהל, שגרם לי להרגיש 

גאווה גדולה מאוד".

 )ECC( לקראת אלוף האלופים בחו"ל: "נרגשת לייצג את ישראל השנה באליפות אירופה ליחידים

שתיערך בחודש אוקטובר בסלובקיה. אני כבר מחכה ללבוש את חולצת המדינה במעמד המרגש".

ברכות לליאב בן ה-25, המשתייך למועדון קרייזיבול, על זכייתו לראשונה בקריירה בתואר 

אלוף ישראל ליחידים. 

יהנה, גבר בשלב הגמר של האליפות שהתקיימה בראשון-לציון על עומר נחושתן ממועדון 

הרצליה, בתוצאה 0-3.

סיפורה של אליפות: "האליפות הייתה מאוד מאתגרת עם רמה גבוהה. למען האמת, לא 
היו לי ציפיות השנה בעקבות המצב, אבל ברגע שהתחלתי לשחק, הרגשתי טוב מאוד על 

המסלולים. לשמחתי, הוכחתי את עצמי לאורך כל הטורניר, על אף שזה היה קשה לשמור 

על הפסגה לאורך כל הדרך. כמובן תודה להורים שלי ולמועדון קרייזיבול שתמכו בי לאורך 

כל הדרך, ולא הפסיקו לעודד במעמד הגמר".

מלחמת 'חרבות ברזל': "כמובן שקצת מאתגר לשחק במצב שכזה. "בראש ובראשונה אני 
רוצה לאחל שכל החטופים יחזרו הביתה. להגיד תודה לצה"ל וכוחות הביטחון שמאפשרים 

לנו במידה מסוימת להמשיך לתפקד במדינה הזאת, ולחיות את החיים שלנו עד כמה 

שאפשר. כמובן שהמלחמה קצת פגעה בשגרת הבאולינג, מה שגרם לי לא להגיע בכושר 

שיא, אבל בהתחשב בנסיבות, אני בהחלט מעודד מהיכולת שהפגנתי".

לקראת אלוף האלופים בחו"ל: "אני מכוון להגיע לרמה הכי טובה של עצמי, להמשיך 
לטוס לטורנירים באירופה ולייצג את ישראל בטורנירים בינלאומיים של הנבחרת, כולל תחרות 

ה-ECC בסלובקיה שתתקיים בחודש אוקטובר הקרוב".

אליפות ישראל ה-35 ליחידים
לשנת 2024

ליאב יהנה )הרצליה(

 טלי יצחק )הרצליה(
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קצת עליה: בת 16, שחקנית מועדון באולינג נגב בבאר-שבע. 

באולינג בשבילי: "אני משחקת באולינג מאז שאני קטנה. כעיקרון זה תמיד היה בגדר 
תחביב, אבל בשנים האחרונות זה הפך ליותר מזה. הייחודיות של המשחק מבחינתי 
טמונה בשקט ובשלווה שהוא משרה, ממש מרגע שעולים על המסלול. מה שהמשחק 
הזה נותן לי ברמה ספורטיבית הוא הרבה דיוק, חוזק, והיכולת להתעלם ממכשולים. 
גם מבחינה חברתית זכיתי להכיר חברים מכל הארץ בזכות התחרויות. בפן האישי אני 
מרגישה הרבה שלווה כשאני משחקת באולינג. אפשרות להתרחק מכל הדרמה שבחוץ. 

אני באמת שמחה שיש לי את המקום הזה שאני יכולה 'לברוח' אליו".

סיפורה של אליפות: "זוהי הפעם שלישית שאני משתתפת באליפות. הפעם הראשונה 
הייתה כבר בגיל 12. השנה ידעתי שזו ההזדמנות האחרונה שלי לשחק בקטגוריית הגיל 
הזו, כך שזה היה קצת עצוב להיפרד מכל האנשים המדהימים שהרכיבו אותה. בכלל, 
ההרגשה להשתתף בתחרות היא מדהימה, למרות שיש גם הרבה לחץ. ההרגשה לעמוד 

על הפודיום במקום הראשון זו תחושה מרגשת וכמעט בלתי ניתנת לתיאור".

עם הפנים קדימה: "המטרות שלי כמובן הן להמשיך עם המועדון, שתומך בי רבות. 
לצד התמקדות בלימודים, אני מקווה להמשיך ליהנות מהמשחק, ובהמשך כמובן לתרום 

למדינה ולהתגייס".

תודות: תודה רבה להוריי שדחפו אותי לענף הבאולינג, למועדון באולינג נגב שממשיך לתמוך בי, וגם למאמנים שלי שמלווים 
אותי – רון ראובן וישראל יעקובוביץ' ".

קצת עליו: בן 14, שחקן מועדון ראשונים.

באולינג בשבילי: "אני משחק מזה כשלוש וחצי שנים ומאוד אוהב את המשחק. אני 

בעצם דור שלישי לענף הזה. גם סבא וגם אבא שלי שיחקו, כך שזה נותן לי קצת 

זמן משותף איתם. המשחק תורם לי גם בעוד תחומים בחיים. הוא מסייע לי להתרכז 

בלימודים וגם תורם לי המון מבחינה חברתית, יחד עם ביטחון עצמי".

סיפורה של אליפות: "זו הייתה התחרות השנייה שלי עד היום, והפעם הראשונה שגם 

הצלחתי לזכות בה. התחושות הן מצוינות. אחרי הרבה מאוד אימונים, הצלחתי לזכות 

בתואר ולעמוד בראש הפודיום. תחושת הסיפוק היא פשוט ענקית. האמת, שלא ירד לי 

החיוך מהפנים במשך שבועיים, והייתי מאוד גאה בעצמי".

עם הפנים קדימה: בשנה-שנתיים הקרובות המטרה היא להשתפר ולשחק עוד יותר 

טוב. להגיע לאליפויות בבוגרים ולהצליח שם, ובתקווה להגיע בעתיד גם לאליפויות 

אירופה ועולם. אני מקווה שלאט לאט יגיעו עוד שחקנים ושחקניות צעירים שירחיבו 

את הפירמידה ויובילו לעתיד טוב יותר למען הענף".

תודות: "תודה רבה לכל המאמנים שליוו אותי וגם לאבא שלי על הליווי והתמיכה".

אלופי ישראל לנוער עד גיל 16
ברכות לרון חן )ראשונים( ועמית אמיתי )באר שבע( על זכייתם בתואר

רון חן

עמיתי אמיתי
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י' בבית הספר 'מרום'  16, תלמיד כיתה  בן  קצת עליו: 

האליפות  שלבי  כל  לאורך  הצטיין  הירוק.  בכפר 

שהתקיימה בפלאנט באולינג בראשון לציון, כשהוא מסיים 

בפסגת הטבלה בפער ניכר )219.3 ממוצע במוקדמות( 

לעומת יתר שבעת המתחרים 

שלקחו בה חלק.

סיפור קריירה: "אני משתייך 

גן,  ברמת  קרייזיבול  למועדון 

לפני  לשחק  התחלתי  שם 

האמת  שנים.  שלוש  בערך 

ולמועדון  למקצוע  שהגעתי 

מימי  באחד  במקרה.  ממש 

הייתה  שלי  אמא  החופש 

שלחה  ולכן  לעבוד,  צריכה 

לאחר  הקטן  אחי  ואת  אותי 

כשהגעתי  בבאולינג.  צהריים 

פגשתי שם את ליאור המאמן, 

על  חיובי  פידבק  לי  שנתן 

היכולות שלי וגרם לי להתעניין 

יותר בספורט  באופן מעמיק 

אותך  כשמחזקים  הבאולינג. 

בעצמך  להאמין  לך  וגורמים 

אתה יכול לעוף. ובאמת, מאז 

מתאמן  'בפנים'.  עמוק  אני 

ולפני  בשבוע,  פעמים  כמה 

תחרויות מגיע למועדון כמעט 

כל יום".

"הבאולינג  בחיי:  הבאולינג 

זהו  עבורי.  משמעותי  מאוד 

המקום שאני מצליח בו, מקבל 

חיזוקים חיוביים על הביצועים 

שלי,  ההתקדמות  ועל  שלי 

במועדון  מאוד.  נהנה  ובעיקר 

יצרנו קבוצה שהיא ממש כמו 

משפחה עבורי, שכוללת בתוכה כל מיני אנשים בטווח 

רחב של גילים. אנחנו מדברים באותה שפה. זה פשוט כיף 

להרגיש מובן ו'ביחד' עם אחרים".

באליפות  זכיתי  שעברה  "בשנה  אליפות:  של  סיפורה 
19 הגעתי  16, בעוד שבאליפות עד גיל  ישראל עד גיל 
למקום שני. השנה התאמנתי הרבה והתקדמתי בשליטה 
בבאולינג, ולשמחתי זכיתי במקום הראשון באליפות ישראל 
19. ניסיתי שלא להתרגש כדי שזה לא יקלקל  עד גיל 
בסוף  אבל  אפסיד,  אם  לי 
ניצחתי. היה כיף גדול לעמוד 
שם בראש הפודיום. הרגשתי 
את  ראיתי  וגם  גדולה  גאווה 
אבא  של  בעיניים  הגאווה 
הרבה  עליי  ואמא, שהרעיפו 

חיבוקים".

"בשנה  קדימה:  הפנים  עם 
להתברג  שואף  אני  הבאה 
לבוגרים  ישראל  באליפות 
באחד המקומות הראשונים. 
להמשיך  גם  רוצה  אני 
להשתתף בכל מיני טורנירים 
בתחום.  יותר  ולהתמקצע 
טס  שאני  הסיבות  אחת  זו 
בפלורידה  אימונים  למחנה 
חברים  שני  עוד  עם  יחד 
מישראל, שחקנים מקצועיים 
גם הם. אני חושב אולי ללמוד 
כדי  הברית  בארצות  בקולג' 
בי  שיתמוך  ספונסר  להשיג 

כלכלית. 

בשנה שעברה נסעתי מטעם 
בישראל  הכדורת  התאחדות 
באליפות  להשתתף  לווינה 
מבאס  השנה,  אירופה. 
שההשתתפות שלנו באליפות 
אירופה השנה התבטלה בגלל 
המלחמה. לצד זה, אין לי זכות 
להרגיש רע, כי המדינה שלנו 
הרבה  כך  כל  ועוברת  עברה 
דברים קשים. ולכן הכי מרגש 
לזכות  השנה  דווקא  אותי 
בתארים, כדי לרומם קצת את 
מצב הרוח, להורים שלי ולמען המדינה. אני מקדיש את 
הזכייה שלי לחיילים, לחטופים, לניצולים ולמשפחות של 

כולם שסבלו ועדיין סובלות כל כך".

אלוף ישראל לנוער עד גיל 19 - יואב עיני
 שחקן מועדון קרייזיבול רשם טורניר נהדר אותו 

סיים בפער ניכר מיתר המתחרים
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אלופי ישראל לסניורים
לשנת 2024

B קטגוריית גיל
גנאדי בורסלו

)אשדוד(

A קטגוריית גיל
שי יעקב 

)כרמיאל(

עם תום שלב המוקדמות ניצב שי במקום ה-3 הכללי 
בטבלת השחקנים )ממוצע 196.1(, אלא שמחצי הגמר 
הצליח האחרון לפתוח מבערים כשהוא מתבסס בפסגת 
הטבלה לאחר חצי הגמר )ממוצע 195(. במפגש הגמר על 
התואר התמודד שי מול זוכה אשתקד, עופר ברן )מועדון 

הרצליה( עליו גבר בתוצאה 0-2.

בניסיון להסביר את הרקע להישג המרשים ציין שי בסיום: 
"לפני כעשור שיניתי את סגנון המשחק שלי מזריקה ביד 
אחת לשתי ידיים. כבר אז סימנתי את המעבר לסניורים 
כשלב שבו אתחיל להתחרות גם באופן אישי, ואכן האליפות 
הזו הייתה הראשונה שנרשמתי אליה בקטגוריית הסניורים. 
השיפור המקצועי שלי קרה הרבה בזכות העבודה עם יניב 
גרסריו ממועדון חוצות, עבודה שכללה מעבר על שיפורים 
טכניים וחיזוק האמונה ביכולת העצמית. האמת שכל 
רביעיית השחקנים בחצי הגמר הייתה ממש טובה ועם 
רקורד מוכח, כך שביום נתון כל אחד מהארבעה יכול היה 

לקחת את האליפות".

עוד הוסיף שי: "ברמה האישית זה מאוד מיוחד לזכות 
הראשונה,  בפעם  בטח  לסניורים,  הארצית  באליפות 
ובתקווה שלא האחרונה. מבחינתי בכל החודשים הללו 
לשחק באולינג בצורה סדירה הפך לסוג של הסחת דעת 
מבורכת מהמציאות הכאוטית שעוברת על המדינה שלנו. 
אולי אפילו לפריבילגיה. כי בסופו של יום הכל מתגמד 
לעומת המציאות שאנו חווים ביום-יום. מי ייתן ונחזור סתם 
לימים רגילים של שגרה מבורכת, ובעזרת השם נזכה 
לראות את כל החטופים והחיילים שלנו שבים הביתה 

במהרה – עם ישראל חי ! ". 

מה נאמר ומה נגיד על גנאדי )62(, שחקן מועדון אשדוד, ומי 
שמצליח לגרוף את התואר זוהי השנה ה-8 ברציפות )!( תוך 
שהוא מוכיח כי ממש כמו יין טוב, עד כמה הוא מצליח רק 

ללכת ולהשתבח עם השנים.

על אף התחלה מעט מהוססת בשלב המוקדמות וחצי הגמר, 
אותם סיים במקום ה-3 הכללי )ממוצע - 188.2(. בשלב חצי 
הגמר הצליח גנאדי לצלוח, תוך שהוא עוקף ב-2 פינים בודדים 
את ד"ר עבד מחמיד )מועדון חוצות(. במשחק הגמר מכריע 
גבר על נעם הנאור )מועדון חיפה( בתוצאה 0-2, כל הדרך 

אל התואר.

גנאדי התייחס להישג חסר התקדים שלו ואמר: "האתגר 
הגדול הוא לשמור על התואר שנה אחר שנה, משימה שהינה 
מורכבת בפני עצמה. אני משתדל להמשיך לשמור על שגרת 
אימונים קבועה, לצד עבודה ברמה המנטאלית, כדי להגיע 
לרגעים הללו בריכוז המיטבי. שם המשחק מבחינתי היה ונותר 
יציבות. מאחל לעצמי שאוכל להמשיך ולשמור על התואר הזה 

גם בשנה הבאה".
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אלופי ישראל לסניורים
לשנת 2024

C קטגוריית גיל
רפי רז
)הרצליה( 

נשים
שרה אבירם חרל"פ

)רמת-גן( 

ברכות לרפי שהשלים זכייה חמישית בקריירה בקטגוריה, 
תוך שהוא ממשיך לבסס את מעמדו כאחד הספורטאים 

המעוטרים לגילו בענף. 

רפי הוביל בבטחה לאורך כל שלבי האליפות, תחילה 
במוקדמות שם השיג פער משמעותי מול הדולקים אחריו 
בטבלה )ממוצע 207.6(, כך גם בחצי הגמר )ממוצע 201.9(. 
במשחק הגמר על התואר השלים ניצחון נוסף מול דב 

גוטמן )מועדון חולון( בתוצאה 0-2. 

לאחר הזכייה סיפר רפי: "כיף גדול לזכות בתואר, על אף 
שנה מורכבת שעוברת על כולנו. אני ממשיך לשמור על 
שגרת אימונים סדירה, במטרה להגיע לרגעים המכריעים 
של העונה בכושר הטוב ביותר. אמשיך לעבוד קשה ולתת 
את המקסימום מעצמי, במטרה לשחזר את הרגעים הללו 

ולזכות בתארים נוספים גם בעתיד".

ברכות לשרה, השליטה הבלתי מעורערת של אליפויות 
השנה  גם  האחרון.  בעשור  בישראל  לנשים  הסניורים 
זכייה בתואר הנכסף, שמתווסף למניין  השלימה שרה 

התארים הרב שלה בקריירה עד היום.

את שלב המוקדמות של האליפות סיימה שרה ראשונה 
183(, כשהיא שומרת על  )ממוצע  בטבלת השחקניות 
הפסגה גם לאחר חצי הגמר )ממוצע 179.6(. במשחק הגמר 
על התואר התמודדה שרה מול חנה דואניס )הרצליה( עליה 

גברה בתוצאה 1:2, בדרך למקום הראשון על הפודיום.

על אף שהיא זוכה בתואר באופן רציף לאורך העשור 
האחרון, שרה מספרת כי עבורה כל תואר מספק התרגשות 
מחודשת. "זה נכון שאני זוכה בתואר הזה כבר לא מעט 
שנים, אבל מבחינתי ההשקעה והעבודה הקשה מוכיחה 
את עצמה. אני משתדלת לשמור על התשוקה למשחק 
ומתאמנת הרבה מאוד שעות לאורך השבוע. לשמחתי, זה 

מה שמוביל לתוצאות החיוביות, פועל יוצא של התמדה".
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 ככה זה כשיש שניים
אלופי ישראל לזוגות נוער

נמרוד גרסריו 

13, שחקן מועדון חוצות  קצת עליו: בן 
לראשונה  באולינג  לשחק  החל   ,2000 
בשבוע  פעמיים  כיום  מתאמן   .7 בגיל 

במסגרת המועדון.

באולינג בשבילי: "הבאולינג הוא משחק 
מדהים. יש בו פשוט הכל מהכל. שמחה, 
עצב, פירגון, חברות ועוד המון אלמנטים 
אחרים. הוא תורם לי גם מבחינה גופנית 
כשאני  תמיד  כי  חברתית,  מבחינה  וגם 
מצליח לנצח בכל מיני תחרויות, החברים 
מחמיאים לי ועושים לי ממש טוב על הלב. 
מעבר לכך, המשחק הזה עוזר לי לפתח 
וגם לדעת לאבחן דברים  את המחשבה 

שאני עושה פחות טוב".

יש  ולי  "לאחי  אליפות:  של  סיפורה 
חיבור מיוחד. אנחנו יודעים להרגיע האחד 
את השני. לפעמים כמו כל אחים יש קצת 
חילוקי דעות או ויכוחים, אבל בתוך תוכנו 
אנחנו אוהבים ודואגים זה לזה, לא משנה 
מה. ההבנה העיוורת אצל שנינו היא מאוד 
חזקה. אנחנו יודעים לזהות אנשים שמחים 
או עצבניים מבלי לדבר. לשמחתי, באליפות 
היינו מרוכזים מאוד וידענו להרים את הראש 

ולהסתכל כל הזמן קדימה עד לתואר".

שלנו  "המטרות  קדימה:  הפנים  עם 
להמשך הדרך הן כמובן להמשיך להשקיע 
שהדרך  אף  על  כוחנו,  בכל  בבאולינג 
לפעמים מאתגרת. שנינו סבורים שמאוד 
שיאפשר  חדש  דור  כאן  לבנות  חשוב 
לבאולינג שלנו להתקדם. ברמה האישית, 
נעשה את המקסימום כדי להגיע להישגים 
להשקיע  נמשיך  בעתיד.  משמעותיים 
ולהתאמן קשה בכל הכוח. שנינו מאמינים 
שבסופו של דבר, העבודה קשה משתלמת".

אביהם של השניים, יניב גרסריו, המשמש 
גם כמאמן האישי שלהם, הוסיף: "אפשר 
לומר שנמרוד ועידו נדבקו בחיידק הבאולינג 
נחשפו למשחק.  בו  הראשון  מהיום  כבר 
שניהם משקיעים המון, מתאמנים בצורה 
ממחנה  חזרו  אפילו  ולאחרונה  סדירה, 
משתתפים  שניהם  בקפריסין.  אימונים 
באופן קבוע בתחרויות של בוגרים ולוקחים 
את המשחק מאוד ברצינות. הם גם לומדים 
וצופים בסרטונים ביוטיוב כל היום. בעיקר 
גדולה  מאוד  תשוקה  להם  שיש  ניכר 
במידה  בתוצאות.  מתבטא  וזה  למשחק, 
וימשיכו כך, אני בהחלט צופה להם עתיד 
מזהיר. יש להם גם על מי להסתכל בבוגרים, 
כדי לשאוף ולהמשיך להתפתח לשלב הבא".

עידו גרסריו 

12, שחקן מועדון חוצות  קצת עליו: בן 
לראשונה  באולינג  לשחק  החל   .2000 
בשבוע  פעמיים  כיום  מתאמן   .7 בגיל 

במסגרת המועדון.

באולינג בשבילי: "הבאולינג עבורי הוא 
ודיוק, אבל מעל הכול  ריכוז  משחק של 
גם כיף גדול. הוא תורם לי המון מבחינה 
חברתית, כי בזכותו הכרתי מלא חברים, אבל 
במקביל הוא גם תורם לי מבחינה גופנית, 
בעיקר את האמה, כמו גם את יכולת הריכוז.

סיפורה של אליפות: "לשתף פעולה 
שיכולתי  טוב  הכי  הדבר  היה  אחי  עם 
אני  ביחד.  לשחק  רגילים  שנינו  לבקש. 
שמח שהוכחנו עד כמה שיתוף הפעולה 
והציוות בינינו עובד. בעיקר אני זוקף זאת 
לעובדה ששנינו מאמינים האחד בשני, ממש 
בעיניים עצומות. אני מקביל זאת לצמדים 
הכי גדולים בכדורגל כמו מסי ורונאלדו או 
אמבפה והאלאנד. כך גם אנחנו, צוות טוב 
לכך,  מעבר  יחד.  לשחק  נהנה  שפשוט 
יש בינינו הבנה עיוורת. לפעמים, מספיק 
שנסתכל אחד על השני בעיניים, ואנחנו כבר 

נבין מה זה אומר".

עם הפנים קדימה: "המטרות שלנו הן 
ואפילו  טוב,  כושר  על  ולשמור  להמשיך 
להשתפר עוד. כולי תקווה שנדע לבנות דור 
שחקני נוער חדש, מה שיאפשר לקחת את 
הענף כמה צעדים קדימה. לכן, חשוב מאוד 
בעיניי לגייס עוד בני נוער, שיוכלו להרים את 
הבאולינג הישראלי למעלה. אני בהחלט 
מאמין שיש לנו סיכוי להגיע להישגים עוד 
יותר משמעותיים בעתיד ברמה הבינלאומית. 
יש נוער מוכשר ואיכותי בבאולינג הישראלי. 

עלינו לנצל זאת".

 האחים נמרוד ועידו גרסריו השלימו זכייה באליפות הזוגות לנוער במסגרת 
ליגת הנוער של ההתאחדות. זה הזמן להכיר אותם
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ברכות לקבוצת הנשים של מועדון הרצליה 
שהשלימה זכייה בתואר האליפות, לאחר 
שסיימה עונה מופלאה במסגרת ליגת העל 
עם מאזן מושלם )8 ניצחונות ב-8 מחזורים( 

כל הדרך אל התואר הנכסף. 

הקבוצה,  בשורות  הוותיקה  השחקנית 
את  להסתיר  התקשתה  דואניס,  חנה 
ההתרגשות: "אין על מועדון הרצליה. כמה 
המקום  שלי,  המועדון  את  אוהבת  אני 
אני  ובו  בבאולינג,  דרכי  את  בו התחלתי 
ממשיכה עד היום את הקריירה. המועדון 

גדולה, עם  הזה הוא כמו משפחה אחת 
חברות טובות והנאה צרופה. הקבוצה שלנו 
כוללת בנות פייטריות, חברות טובות האחת 
של השנייה, עם הרבה פירגון וכבוד הדדי. 
לשמחתנו, סיימנו את כל העונה ללא אף 
הפסד. היה באמת כיף להרים את הגביע 
ולהבין שאנחנו הקבוצה הטובה ביותר בליגה 
העונה. אני מאחלת לעצמנו לקראת העונה 
הבאה להמשיך לשחק, להמשיך לאהוב 
את הבאולינג ולהמשיך לקחת חלק בתוך 
תלכיד כל כך נפלא. כולנו מייחלים כמובן 

שמדינת ישראל תחווה את השקט והשלווה, 
בתקווה לימים טובים יותר".

הקפטנית טלי יצחק, הוסיפה להתייחס 
הקבוצה  את  אפיין  אשר  הקסם  לסוד 
הקבוצה  קפטנית  הייתי  "השנה  העונה: 
שלנו, אתגר גדול ללא ספק. למדתי עד 
כמה מילים יכולות להרים בן אדם ולתת 
לו מוטיבציה, גם כשנראה לו שהכל אבוד. 
ויחזירו אותך  אתה רק צריך שיאמינו בך 
לפוקוס, כי לפעמים בתוך התחרות אתה 
יכול לאבד את עצמך. קפטנית טובה יודעת 
לשמור על מורל גבוה עד הזריקה האחרונה 
בפריים האחרון, ולהסביר שהכי חשוב לא 
בהחלט  הייתה  החולפת  העונה  לוותר. 
מאתגרת. הקבוצות בליגה הן ברמה גבוהה 
ויש תחושת תחרות בכל משחק עם מורל 
קבוצתי שמזין את הרעב לנצח.  בנוסף, 
'חרבות ברזל' שגרמה לשינויים  מלחמת 
 - רבות  ולתזוזות  המשחקים  במערכת 
אתגרה אותנו לשמור כמה שאפשר על 
שגרת אימונים. אני חושבת שלמרות הכל, 

הוכחנו לעצמנו שכשרוצים – יכולים".

עליזה אלחנתי: "למרות שלא השתתפתי 
השנה במשחקי הליגה, יש להרצליה קבוצה 
מנצחת. קבוצה  אשר החליטה שתילחם 
עד הסוף, למרות שהיו פחות נשים בקבוצה 
שיכלו לתת כתף העונה. ברכות לחברותיי 
על כך שהצליחו להגיע להישגים מרשימים 
ולקטוף את תואר האליפות. על דבר אחד 
אין עוררין - כל עמותה הייתה רוצה שיהיו 
לה שחקניות עם אש בעיניים כמו קבוצת 

הרצליה".

מי אלכסיד: "אני רוצה לציין את הקבוצה 
הנהדרת שלנו בהרצליה. טלי הקפטנית 
האלופה שמושכת קדימה, חנה האנרגטית 
ויעל  ודואגת לכולן  שלנו שתמיד מרימה 
שהשנה חזרה לבאולינג, אותה אני מכירה 
עוד מימי נבחרת הנוער בה שיחקנו יחד, 
שהצטרפה אלינו ונתנה לנו בוסט משובח. 
וכמובן לעליזה ובת שבע שנותנות לנו גב 
ועידוד. היה לי העונג להיות חלק מהקבוצה 
הוכחנו את עצמנו העונה  הזו  האיכותית 
כקבוצה תומכת ומפרגנת, אך עם זאת גם 
תחרותית. קבוצה בה השחקניות מחויבות 
ונותנות את המקסימום, מחפות אחת על 
השנייה ותמיד מסתכלות קדימה. אני מקווה 
להמשיך עם הקבוצה גם בהמשך, במטרה 

להמשיך ולקטוף הישגים נוספים".

יעל אייזנברג, שחקנית חדשה של הקבוצה 
שהצטרפה השנה לאגודה, הוסיפה: "כמי 
מיד  אותי  קיבלו  השנה,  רק  שהצטרפה 
כמו משפחה. נחשפתי לאווירה קבוצתית 
מצוינת ולבאולינג המהווה מקום מפלט לכל 
האירועים שסובבים אותנו. מבחינתי זה היה 
הרוגע והבריחה מהשגרה. אני חייבת לציין 
כי האווירה במועדון הרצליה משפחתית. זה 

פשוט כיף להגיע ולהיות חלק ממנו".

אלופת המדינה 
לנשים )קבוצתי( 

ליה הרצ
 הקבוצה מהשרון השלימה עונה מופלאה 

עם מאזן מושלם כל הדרך אל התואר
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מה נאמר ומה נגיד על קבוצת הסניורים של 
מועדון הרצליה, שהמשיכה גם השנה לשעוט 
אל עבר כל התארים, עם דאבל יוקרתי. אחד 
מבין שני התארים כללו זכייה בגביע המדינה 
ה-20 לסניורים, זאת לאחר שגברה בשלבי 
)רבע  ראשונים  קבוצות  על  הנוק-אאוט 
הגמר(, רמת-גן )חצי הגמר( וחוצות )גמר( כל 

הדרך עד לתואר הנכסף.

"גאווה  הקבוצה:  קפטן  אוחיון,  סמי 
גדולה עבורי להיות קפטן של קבוצה כל 

ולהתעלות  לכישרון  מעבר  מיוחדת.  כך 
בחבורה  כל  קודם  מדובר  הספורטיבית, 
הרוח  מיוחדים.  אנשים  של  מלוכדת 
ונותרה הערך המרכזי  הייתה  הקבוצתית 
ברכות  הדרך.  כל  לאורך  אותנו  שמוביל 
לחבריי, בתקווה להמשיך ולקטוף את כל 

התארים גם בעונה הבאה עלינו לטובה".

עופר ברן: "גם השנה, כמו בשנים האחרונות 
במקום  לזכות  הצליחה  שלנו,  הקבוצה 
לזכיות  הסיבה  ובגביע.  בליגה  הראשון 

הללו הינה היכולות האישיות של כל אחד 
המושלם  החיבור  וכן  שלנו  מהשחקנים 
בינינו. אנחנו משחקים ביחד כבר מספר 
שנים רב. אנו יודעים להבין, לעזור וגם להכיל 
את הצרכים והרצונות של הפרטנרים שלנו, 
וגם לפעמים לתת עצות שעוזרות להשתפר 

ברגעי משבר".

ובמיוחד  רפי רז: "המועדון של הרצליה, 
הקבוצה הזאת מאופיינים בגיבוש חברתי 
ובגיבוי של השחקנים אחד לשני, גם בימים 
לא מוצלחים שקורים מדי פעם. אין ספק 
לזכיות  הנוסחה  הם  והגיבוש  שהחברות 

הרצופות בשנים האחרונות".

מריוס ליבוביץ': "גביע המדינה לסניורים, 
עבור מי שעברו את גיל 50 היא סוג של 
מסיבת סיום עונה עבור 'הצעירים בנפשם'. 
ובזמן  עונה רגשית קשה מנשוא  על אף 
מלחמה, ליגת הסניורים לא פסקה. למרות 
חילוקי הדעות, הטרור לא ינצח את הצעירים 
בנפשם. נקודת השיא הייתה תחרות סיום 
העונה שסיפקה דרמה, כמו שרק ספורט 
יכול לספק, דרמה ומתח עד לפין האחרון 
שיורד במסלול. היה זה גמר הירואי בין בעלי 
הבית, מועדון חוצות, לבין מחזיקת הגביע, 
הרצליה. דקות של מתח שבסופו של יום 
הסתיימו אם זכיית המועדון שלנו בתואר 
הנכסף. המחמאה הכי גדולה שיכולנו לקבל 
הייתה, 'אם להפסיד, אז להרצליה'. בהזדמנות 
גם  היוצא,  וליו"ר  המנהל  לוועד  נודה  זו 
לבאולינג חוצות על הארגון. ניפגש בעונה 
הבאה ללא מלחמות בתקווה ובברכת 'שבו 

שבויים לגבולם'. ליה ליה הרצליה".

איציק משונה )טיטי(: "להיות עם אריות 
זוהי זכות. פשוט חבורה מפרגנת, שלהיות 
יותר מכל תואר. הביחד  ביחד חשוב לה 
הזה הוא זה שמוביל אותנו שנה אחרי שנה 
לזכות בתארים. אף אחד לא שבע ורוצה 
לתת יותר מעצמו למען חבריו לקבוצה. זהו 
סוד ההצלחה של אריות. אני שמח להשתייך 
לחבורה שכזו זו השנה השנייה. כבר לא יכול 

לחכות לשנה השלישית".

אלי פרנסיס: "אני גאה לשחק במועדון 
הבאולינג הרצליה. מקום עם אווירה כיפית 
וספורטיבית. זה היה הטורניר הראשון שלי. 

חייב לציין שנהניתי מאוד מהחוויה".

אמנון לוינגר: "אני רוצה לציין כי אחד הדברים 
שמאפיינים את המועדון שלנו הוא 'הביחד', 
שילוב של פרגון וחברות אמת. מאחל לנו 

עוד שנים רבות של זכיות והצלחות".

מחזיקת גביע המדינה 
ה-20 לסניורים 

ליה הרצ
ברכות למועדון הרצליה עם זכייתו בגביע המדינה כחלק 

מדאבל העונה. סיפורה של חבורה מעוררת השראה
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מועדון  הצליח  שהוקם  מאז  בלבד  שנים   4
קרייזיבול לזכות לראשונה בתולדות המועדון 

בתואר גביע המדינה למועדונים.

לאחר שסיימה את שלב המוקדמות במקום 
הראשון בטבלת הבית המוקדם )ממוצע 210(, 
אחריה,  הדולקות  מהקבוצות  ניכר  מרחק 
הצליחה הקבוצה לרשום מומנטום נהדר בשלבי 
הנוק-אאוט, כשהיא גוברת בדרך ברבע הגמר 
על עפולה )297-351(, בחצי הגמר על הרצליה 
)336-399( ובאולינג אשדוד במעמד הגמר )-299

448( כל הדרך עד לתואר. 

מני מזרחי, קפטן הקבוצה סיכם: "כל תואר הוא 
חשוב למועדון שלנו, שנבנה מראשית דרכו כדי 
לזכות בכמה שיותר תארים. בעונה המיוחדת 
מצומצמת,  מאוד  והייתה  כולנו  על  שעברה 
הצלחנו לעשות קפיצת מדרגה משמעותית 
במספר קטגוריות, ביניהן גם עם גביע המדינה 
למועדונים. בתחרות עצמה למעשה לא הפסדנו 

אפילו משחק אחד, שלטנו ללא עוררין לאורך 
והיינו מאוד דומיננטיים. לשמחתי,  כל הדרך 
הייתה לנו תכנית משחק מסודרת שהצלחנו 
להוציא לפועל. היה זה יום מאוד מיוחד, שבו 
אפשר לומר הצלחנו להפתיע אפילו את עצמנו. 
השאיפה כעת היא לחזק את הקבוצה במספר 
שחקנים חדשים לקראת העונה הבאה, במטרה 

להשיג בעונה הבאה גם את תואר האליפות".

גולן לוי, ממייסדי עמותת הבאולינג קרייזיבול 
ושחקן הקבוצה, הוסיף לתאר את אשר על 
ליבו לאחר ההישג המרשים: "ארבע שנים מאז 
שנוסד המועדון שלנו, אנחנו עושים כברת דרך 
מדהימה משנה לשנה. אחרי שזכינו באליפויות 
הליגה הארצית והלאומית, השנה זה התבטא 
הזדמנות  זו  בגביע.  מרגשת  זכייה  עם  גם 
לברך את כל השחקנים שעבדו מאוד קשה. 
מה שמייחד אותנו הוא 'הביחד' שלנו. חבורה 
מצוינת של אנשים שנהנים לשחק האחד עם 

השני. בטורניר הגביע בלטה לטובה החברות 
בינינו, העידוד הבלתי פוסק. אין מאושר ממני 
שזה הסתיים עם התואר. כעת, עם האוכל בא 
הכל  ואנחנו מתכננים לעשות את  התיאבון, 
על מנת לנסות ולהיאבק בעונה הבאה על כל 

התארים האפשריים".

ליאב יהנה: "אחרי שנתיים רצופות בהן סיימנו 
במקום ה-3, אנחנו גאים בעצמנו שהצלחנו 
השנה לזכות בתואר גביע המדינה למועדונים. 
הייתה אווירה טובה במהלך כל היום. הוכחנו 
כל  בה  מגובשת,  מאוד  כקבוצה  עצמנו  את 
שחקן דחף האחד את השני במהלך כל שלבי 
התחרות. הגביע הזה מתוק, בטח ובטח, לאור 
העובדה שזכיתי לשחק עם אחי )רועי( ואבא 
שלי )יצחק( באותה קבוצה, כך שזה היה גם רגע 

מיוחד למשפחה. וכמובן לנו כמועדון".

רועי יהנה: "מועדון קרייזיבול מהרגע הראשון 
הרגיש כמו בית. זאת הייתה שנה קצת מורכבת, 
כי לא היו כל כך ליגות ולא ממש שיחקנו הרבה. 
יחד עם זאת, למרות כל הקשיים, קרייזיבול 
השיגה הרבה תארים. בגביע המדינה הייתה 
הרגשה שזה פשוט היום שלנו. כל הקבוצה 
הייתה מגובשת עם מטרה אחת ברורה - לזכות 
בגביע. אני רוצה לציין את הניהול מצד הקפטן 
,מני מזרחי, שלא יכול היה להתנהל בצורה טובה 
יותר. הוא חשב מהרגע הראשון רק לטובת 
הקבוצה, יחד עם כל יתר  השחקנים שעבדו 

קשה למען המטרה המשותפת". 

איציק יהנה,  אביהם של ליאב ורועי, הוסיף: "אין 
יותר מאושר ממני לשחק ביחד עם הילדים שלי, 
שהם מקור גאוותי. ההגעה שלי למועדון באה 
באופן טבעי ובהרגשה של אחד מהחבר׳ה. בתור 
המבוגר האחראי שיכול לתרום מהניסיון והרצון 
להביא משהו שהוא מעבר רוח הלחימה, היה לי 
חשוב להוכיח שהכל אפשרי. לשמחתי, זה אכן 
בא לידי ביטוי במשחקי גביע המדינה . מהרגע 
והחלטית,  נחושה  הגיעה  הקבוצה  הראשון 
קפטן  הביתה.  הגביע  את  להביא  במטרה 
הקבוצה שלנו, מני מזרחי, ראוי לכל הברכות על 
ניהול משחק בראייה מקצועית, כשהוא הוכיח 
שהוא מכוון מטרה באותו היום. לסיכום, לא 
היחיד מנצח, אלא הקבוצה. זו הייתה התשובה 

שלנו על המסלולים".

מחזיקת גביע המדינה למועדונים: קרייזיבול
ברכות למועדון קרייזיבול עם זכייתו בתואר גביע המדינה ה-32 למועדונים
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המועדון  של  הקבוצתי  הטריו 
אדווה  מראשון-לציון שכלל את 
ושיר  דיין  ליסנסקי  מור  אליאב, 
מצוין,  טורניר  רשמו  ליבוביץ', 
בגביע  לזכייה  עד  הדרך  כל 
המדינה לקבוצות נשים. את שלב 
המוקדמות סיימה הקבוצה במקום 
)ממוצע  הכללית  בטבלה  ה-2 
159.71( בדרך למפגש מרתק בגמר 
מול הקבוצה האלופה מהרצליה. 
במשחק   170:170 שוויון  אחרי 
הראשון, ידן של שחקניות קרייזיבול 
הייתה על העליונה במשחק השני 
)175:191( בדרך לניצחון במפגש 

כולו )345:361(. 

אדווה אליאב, קפטנית הקבוצה, 
תיארה מצידה את הרוח המיוחדת 
לזכייה  שהובילה  הקבוצה  של 
משחקת  "אני  הנכסף.  בתואר 
זו השנה השלישית.  בקרייזיבול 
בעצם הכרתי כאן משפחה חדשה, 
אותנו  ועודדה  שבאה  משפחה 
לאורך כל הטורניר עד לניצחון. 
את קבוצת הנשים פתחנו לפני 
שנתיים. אני יכולה להגיד שנפלה 
בחלקי הזכות לשמש כקפטנית 
 3 של  מצומצמת  קבוצה  של 
רצון  הרבה  עם  שהגיעה  בנות 
להצליח ועם אווירה טובה. אחרי 
שסיימנו בשנה שעברה במשחקי 
גביע המדינה לנשים במקום ה-2 
בודדים  פינים   5 של  בהפרש 
רצה  השנה  הרצליה,  מהזוכה, 
ושוב נפגשנו מולן בגמר.  הגורל 
ניצחנו  אחרת,  נגמר  זה  הפעם 

וזכינו בגביע. 

הזאת  השנה  שבין  חושבת  אני 
לשנה שעברה התגבשנו כקבוצה, 
הוכחנו שאנחנו מסוגלות לדרבן 
כדי  תוך  השניה  את  האחת 
משחקים משותפים, אם זה בליגת 
העל לנשים שבה סיימנו מקום 2 
בטבלה, ליגת הבית, טורנירים או 

אימונים משותפים ,וזה מה שגם 
עזר לנו להשיג את הניצחון הזה. 
אני מאחלת לנו להמשיך להיות 
קבוצת נשים חזקה וגדולה יותר, 
אבל הכי חשוב עם אווירה טובה, 

כי גם להפסיד צריך לדעת".

מור ליסנסקי דיין, שחזרה לשחק 
העונה לאחר היעדרות של כעשור 
מאולמות הבאולינג, סיפרה: "היה 
בהחלט קצת מוזר, לחזור לשחק 
אבל  שנים,  כך הרבה  כל  אחרי 
די  להיכנס  הצלחתי  לשמחתי  
מהר לעניינים ולכושר טוב. הדבר 
החשוב ביותר מעבר לזכייה בתואר, 
חברות  כל  קודם  שאנחנו  הוא 
טובות מאוד האחת של השנייה. 
מעבר  הרבה  נפגשות  אנחנו 
לשעות הבאולינג, מדברות המון 
וזה אולי סוד הקסם שלנו. כולנו 
גיל,  יותר בערך באותו  פחות או 
מה שסייע לנו גם להתקרב ברמה 
האנושית. גם בליגה היינו קרובות 
לדאבל, סיימנו במקום השני, כך 
שיש הרגשה של מעט פספוס. 
בליגה  האישית  בקטגוריה  גם 
סיימתי במקום ה-2 הכללי. ברמה 
האישית, זה נותן לי הרבה תיאבון 
במטרה  הבאה,  העונה  לקראת 

להמשיך ולהשתפר".

שיר ליבוביץ', הצלע השלישית 
בקבוצה, התקשתה להסתיר את 
לשחק  "התחלתי  ההתרגשות: 
שנתיים,  כמעט  לפני  באולינג 
בעקבות אבא שלי מריוס שהוא 
שחקן ותיק. המטרה הייתה לשחק 
בעיקר כתחביב וזמן משותף עם 
אבא שאימן אותי. לאחר זמן מה 
פגשתי את אדוה במקרה באחד 
והצטרפתי  הבאולינג  ממתקני 
למועדון קרייזי בול בעונה הקודמת. 
מאז הכל היסטוריה.  ביוני שעבר 
הייתה התחרות הראשונה שלנו 
וככה בעצם  יחד כקבוצת נשים, 

אדוה  עם  יחד  לשחק  התחלתי 
מצוינות  שחקניות  שתי  ומור, 
מהטופ שיש לנו בארץ. אני מודה 
מאד ברמת האישית על ההזדמנות 
שלי לשחק עם שחקניות מהטובות 
בענף, שהן קודם כל נשים שפשוט 

כיף להתחרות לצידן.

אני חושבת שהמקצועיות, הווייב 
השחקניות,  בינינו  שיש  והכיף 
ובכלל באופן שבו המועדון קיבל 
באווירה  אותנו  הביאה  אותי 
אלו  הם  הזו,  לתחרות  מדהימה 
הזה.  המיוחד  להישג  שהובילו 
אם  ידענו  לא  שבכלל  האמת 

התחרות תתקיים לאור המלחמה 
שמתחוללת ברקע. היו רגעים לא 
פשוטים של חוסר וודאות, וכמובן 
ורגעים  לכולם,  בהירות  אי  לחץ, 
מורכבים. אבל למרות הכל, אני 
בתוך  לשמור,  שמחה שהצלחנו 
שיש  השגרה  על  הזה,  הכאוס 
למועדון, להיות שם האחת בשביל 
הסוף.  עד  לוותר  ולא  השנייה 
ובאמת, המשחק הראשון בגמר 
מול הרצליה נגמר בתיקו מותח, 
והמשחק השני הסתיים. בניצחון 
שלנו. אני שמחה שלא ויתרנו עד 

הרגע האחרון".

מחזיקת גביע המדינה לנשים: קרייזיבול
ברכות לקבוצת הנשים של מועדון קרייזיבול על זכייתה בגביע המדינה לנשים לשנת 2024
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אלופת המדינה 
לקבוצות סניורים: 

הרצליה

קבוצת הסניורים של הרצליה המשיכה 
עונת  בתום  גם  מעמדה  את  לבסס 
המשחקים החולפת כאחת מהקבוצות 
המעוטרות בתולדות הענף במחוזותינו. 

עונה  סיימה  ההרצליינית  החבורה 
מושלמת עם מאזן חלק של 6 ניצחונות 
כשהפגינה  הכל,  סך  מחזורים  ב-6 
היריבות  הקבוצות  פני  על  עליונות 
לאורך כל שלבי העונה, בדרך לתואר 

האליפות הנכסף.

בנוסף, השיגה הקבוצה שיא למשחק 
 666 בודד עם תוצאה מרשימה של 
האישיות  בקטגוריות  כשגם  פינים, 
השיגו שחקניה מקום בצמרת הטבלה: 
עופר ברן סיים בפסגת הטבלה )ממוצע 
במקום  סיים  רז  רפי   ,)195.15 כללי: 
ה-3 )ממוצע כללי: 194.42( וסמי אוחיון 

במקום הרביעי )184.62(. 

סמי אוחיון, קפטן הקבוצה: "יש משהו 
מיוחד בקבוצה שלנו. אנחנו רצים יחד 
כבר לא מעט שנים יחד. לפני באולינג 
וההשקעה באימונים ובמשחקים, אנחנו 
קודם כל חברים טובים. יודעים להרים 
האחד את השני, לזרוק מילה טובה 
כשצריך, ובעיקר לעבור יחד חוויות מאוד 
מוצלחת  עונה  לנו  הייתה  מיוחדות. 
כל הקשיים שמסביב.  מאוד, למרות 
נעשה את המיטב על מנת לשמר את 
זכייה  המומנטום שצברנו השנה עם 
בדאבל, בתקווה להמשיך בכל הכוח 

גם בעונה הבאה".

עופר ברן: "החיבור המושלם בינינו הוא 
שוב זה שעשה את ההבדל העונה. לצד 
היכולות האישיות שכל אחד הפגין, עצם 
העובדה שאנחנו משתפים פעולה יחד 
כבר כמה שנים שיחקה לטובתנו כל 
אחד ידע להכיל את הרצונות והצרכים 
לפעמים  לתת  וגם  הפרטנרים,  של 
עצות שעוזרות להשתפר ברגעי משבר. 
לקבוצה.  מהחברים  אחד  בכל  גאה 

הפנים כבר לעונה הבאה".

רפי רז: "קבוצת הסניורים שלנו עשתה 
זאת השנה ובגדול, עם זכייה בדאבל 
נהדר. אני מברך את כלל החברים על 
ההשקעה וההתמדה לאורך כל השנים 
ההדדי.  והפירגון  על התמיכה  הללו, 
שנדע רק הצלחות ושמחות גם בעתיד".

הקבוצה מהשרון רשמה עונה מושלמת 
 בדרך לזכייה בתואר האליפות ומתברר

שגם ב"דאבל" !
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"הישג  סיכם:  המשלחת  וראש  הנבחרת  מאמן  אבירם,  גדי 
חסר תקדים לבאולינג הישראלי. ערכנו לקראת האליפות הכנה 
בנושאי  התמקדנו  שם  מפגשים,  מספר  שכללה   אינטנסיבית 
תנועת הכדור, בחירת כדורים מתאימים, אימון ספיירים, לצד  הכנה 
מנטאלית שכללה שורה של משימות. התמודדנו לאורך האליפות 

גם בנושא הביטחוני, שכלל לא מעט אתגרים. 

אנחנו מסכמים טורניר מאוד מוצלח עם הישג מרשים. מבחינתי זו 
הייתה חוויה לנסוע עם נבחרת נשים. הכל דפק כמו שעון, הן בפן 
המקצועי והן בפן החברתי. השחקניות נתנו מעל ומעבר, כשחלק 
הן בקטגוריה  מהן אף הצליחו לשבור שיאים מהעבר הרחוק, 

הקבוצתית והן בקטגוריה האישית. אני מלא הערכה כלפיהן".

טלי יצחק, קפטנית הנבחרת: "נסענו נבחרת מלאה של 6 נשים 
שהתחרתה יחד במקצים שונים -  יחידות, זוגות,  שלשות ונבחרת 
ולראשונה. הגענו להישג הכי גבוה בתולדות הבאולינג הנשי בישראל, 
כך שעבורנו זוהי גאווה ענקית. הייתה תחרות קשה ומאתגרת בכל 
האופנים. כבר לפני שיצאנו מהארץ שמענו תדריכי בטחון והכינו 
אותנו לקראת שמירה מקסימלית על המשלחת הישראלית. בכנות, 
זוהי לא סיטואציה נעימה, הידיעה שסמל הנבחרת יכול להוות 
טריגר בטחוני. יחד עם זאת, בתוך אולם הספורט, מחלוקות נשארות 
בחוץ. כך יצא ששיחקנו לצד המשלחת הטורקית, האיסלנדית וכלל 
הנבחרות באליפות בחיוך וביחסי חברות. שהחלה התחרות ובטקס 
הפתיחה הכריזו על ישראל, עברה בי תחושת צמרמורת וגאווה 

אמיתית. זה אולי מסביר את הכל".

גאווה כחול-לבן

ברכות לנבחרת הנשים של ישראל שהשלימה 
בחודש יוני האחרון היסטוריה עם הישג השיא של 

נבחרת הנשים הישראלית בכל הזמנים - זכייה 
 .)EWC( במקום ה-6 באליפות אירופה לנשים 

כל הכבוד

הישג שיא לנבחרת הנשים 
באליפות אירופה 

אדווה אליאב: "במשך הטורניר שחקנו יפה מאוד, אבל לצערי לא 
מספיק בשביל לעלות לשלבים הבאים. אני סיימתי באישי עם 
ממוצע של 193, יחד עם ההישג הקבוצתי המרשים שכלל מקום 6 
כללי. כל אחת מאיתנו הגיעה מאוד מחויבת ורצתה את הניצחון הזה. 
זה מה שבעצם איחד אותנו על המסלול. ברמה האישית, השגתי 
משחק אחד עם התוצאה החמישית הכי גבוהה בטורניר )279(, שזהו 
גם שיא חדש בישראל לטורניר הנשים למשחק בודד. באופן כללי, 
היה קשה להתנתק מהמלחמה. גם שם זה ליווה אותנו בהרגשה. 
ובנוסף  בארץ,  שקורה  במה  מעודכנות  להיות  תמיד  השתדלנו 
תמיד ליוו אותנו מאבטחים מהמקום. אם יש משהו אחד שלמדתי 
מהאליפות הזו הוא שאף פעם אל תפסיקו להאמין בעצמכם. זהו 

הערך המוסף שלמדתי".

חנה דואניס: "האליפות הזו היא ללא ספק אחת החוויות המדהימות 
והעוצמתיות שהיו שלי לאורך הקריירה. לצאת בתוך קבוצה של שש 
נשים, לאחר טורניר שבו נבחרתי לייצג את מדינת ישראל, עבורי 
הייתה הרגשה נהדרת. במיוחד בזמנים כאלה, אפשר להבין עד כמה 
זה מרגש להיות שם באירופה, להראות את הדגל ואת הפנים היפות 
של ישראל. הבנות היו מקסימות, ומבחינתי זה היה פשוט כיף לשחק 
לצד הצעירות. ברכות לכולן על ההישג הקבוצתי שהוא בעצם הישג 
שיא בכל הזמנים. להגיע למקום ה-6 מתוך כל כך הרבה מדינות 

שהשתתפו זהו לא דבר של מה בכך".

מור ליסנסקי-דיין )קרייזבול(: "זו הייתה ההופעה הראשונה שלי 
עם הנבחרת הבוגרת, אחרי שחזרתי לשחק בתום היעדרות של 
10 שנים. הייתה חוויה באמת מדהימה. כל הקבוצה הייתה מאוד 
מגובשת. עודדנו האחת את השנייה ופעלנו כיחידה מלוכדת אחת. 
כל שחקנית תרמה את חלקה ותמכה האחת בשנייה. שיחקתי 
ועשיתי את המקסימום שיכולתי. סיימתי  מצוין ברמה האישית 
בטבלה האישית במקום ה-12, שזה הישג מדהים כשלעצמו. לייצג 
את הנבחרת בתקופה מאתגרת הוא דבר מדהים בעיניי. ייצגנו את 
המדינה בגאווה, שרנו בעברית, ולשמחתי לא נתקלנו בגזענות אפילו 

פעם אחת".

4 שנים  יפעת טל: "חזרתי לשחק בנבחרת אחרי הפסקה של 
מהבאולינג. בשלוש השנים האחרונות אני מתגוררת בבלגיה, משחקת 
שם ב-3 ליגות שונות וכן כשחקנית אורחת בליגה הספרדית. הסיבה 
העיקרית שהיה לי חשוב לקחת חלק בנבחרת השנה, הייתה לזכרו 
של אבי, שאול טל ז"ל, שהיה שחקן באולינג בעצמו. הוא תמיד סיפר 
עד כמה הוא מייחל לכך שאחזור לשחק ולייצג את הנבחרת, כך 
שעצם ההשתתפות באליפות הזו מוקדשת קודם כל עבורו. הפעם 
האחרונה ששיחקתי באליפות אירופה לנשים הייתה ב-2016 בווינה, 
כך שזה הרגיש סוג של סגירת מעגל. ההווי החברתי בנבחרת היה 
מצוין, היינו הרבה ביחד, ניסינו לדחוף האחת את השנייה למעלה. 

זה לדעתי מה שעשה את ההבדל". 

שרה אבירם חרל"פ: "זוהי זכות גדולה עבורי להגיע לנבחרת בכל 
פעם מחדש. כל אחת נתנה את המקסימום כדי להגיע להישג 
הקבוצתי הכי טוב שאפשר. חשוב לי להודות בשם כל הנבחרת 
להתאחדות 'אילת' על האפשרויות שהעניקו לנו כחלק מההכנות 
לקראת האליפות הזו. סך הכל הגענו להישג מדהים, יחד עם עידוד 
יפה של כל הבנות. מבחינה אישית, למרות שחזרתי מפציעה ארוכה, 
הצלחתי להפגין יכולת טובה. כנבחרת היה חשוב עבורנו שדגל 
ישראל יתנוסס בגאווה באולם, על אחת כמה וכמה בימים שכאלה".

אריה פישר הוסיף: "הנבחרת השיגה מקום 6 בתחרות הקבוצתית 
עם תוצאה של שיא ישראלי חדש )שבירת שיא מלפני 12 שנה!( 
בניקוד הקבוצתי למשחק אחד – 1100 נקודות )220.0 ממוצע קבוצתי 
5983. הישג זה זיכה  !( ושיא חדש ב-6 משחקים קבוצתיים – 
את נבחרת הנשים של ישראל להיות מוזמנת בין 12 נבחרות 
הנשים של אירופה לאליפות העולם שתתקיים בהונג קונג".

14



בלי כלום. הפעם אני מתכנן 
ביחד  מדליות  כמה  להביא 
בתקווה  הנבחרת,   כל  עם 
להשמיע את ההמנון לפחות 

פעם אחת".

אור הוסיף להתייחס לתחרות 
יו"ר  של  לזכרו  המתקיימת 
רוני  לשעבר,  ההתאחדות 
אשכנזי ז"ל: "רוני ליווה אותי 
במשך כל הקריירה שלי. הוא 
תמיד נמצא שם ברקע עם 
המון זיכרונות. תמיד בשורה 
הראשונה כשאני בגמר של 
תחרות, או על הפודיום מעניק 
לי מדליה. ובכל הפעמים, לא 
משנה איפה, מתי ובאיזה גיל, 
לי  לקרוא  נוהג  היה  תמיד 
'ילד' עם תחושה שהוא דואג 
אחד  היה  רוני  למעשה,  לי 
מהחלוצים ששמו את ישראל 
על מפת הבאולינג העולמית. 
אותנו  הכירו  כולם  בזכותו 
ורכשו לנו כבוד. הרגשתי שייך 
בתחרויות בינלאומיות והרבה 
מזה זה בזכותו. הוא גם הכניס 
אותי לתחומים חדשים שלא 
הצד  כמו  בבאולינג,  הכרתי 
הטכני והאימון, ואפילו סמך 
עליי לאמן את אליאור, הבן 

שלו בנבחרת הנוער.

מה שאני בעיקר זוכר ממנו 
והכבוד  האדיבות  את  זה 
שהוא נתן לכולם, הוא היה 
מהחיים,  גדול  לי  נראה 
אבל עדיין היה מדבר בגובה 
נימוס  על  שמר  העיניים, 
ותמיד התנהל בצורה מכבדת, 
זה שיעור בצניעות. לכן, לזכות 
בגביע על שמו, ועוד בפעם 
כבוד  זה  ברציפות,  השנייה 
גדול מבחינתי. רוב הגביעים 
והמדליות שלי כבר נמצאים 
במחסן, אבל לגביע הזה יש 
בהחלט מקום שמור בבית. 
להגן  כדי  הכל  את  אעשה 

עליו גם בשנה הבאה".

יפות בגביע הנודד לזכרו של 
רוני אשכנזי ז"ל

 אור אבירם )חיפה( 
 השלים זכייה שנייה ברציפות בגביע 

הנודד לזכרו של רוני אשכנזי ז"ל

זוכה טורניר 
מוקדמות גביע הים 

 התיכון 2024: 
אור אבירם 

)חיפה( השלים  אור אבירם 
זכייה שנייה ברצאור אבירם, 
המעוטרים  מהשחקנים 
בתולדות הענף )מועדון חיפה( 
השלים בחודש פברואר זכייה 
בטורניר המוקדמות לקביעת 
נבחרת ישראל לטורניר גביע 

הים התיכון לשנת 2024. 

של  המוקדמות  שלב  את 
בפסגת  אור  סיים  הטורניר 
 28 מבין  השחקנים  טבלת 
משתתפים סך הכל )ממוצע 
הראונד  שלב  לאחר   .)212
במקום  סיים  הוא  רובין, 
הראשון בין הגברים והתייצב 
להתמודדות על התואר מול 
האמא שלו )שחקנית נבחרת 
ישראל , שרה אבירם/חרל"פ, 
שזכתה במקום הראשון בין 
הנשים(.  אור גבר במשחק 
 187-152 המסקרן בתוצאה 
וזכה להניף את הגביע בפעם 

השניה.

הים  "גביע  אור:  לדברי 
התיכון זאת תחרות מיוחדת. 
היא לא כבדה כמו אליפות 
אירופה או עולם, אבל עדיין 
שחקנים  בה  משתתפים 
בכלל.  פראיירים  לא  שהם 
ההווי בתחרות הזו הוא יותר 
חברותי ופחות רשמי. כולם 
שם מכירים את כולם , אם 
לא אז עד סיום התחרות כבר 
כולם חברים. בדיוק בגלל זה 
התחרות הזאת קיימת, כדי 
לחגוג את האופי הים תיכוני. 
זה, וגם כדי שעוד מדינות חוץ 
מהסקנדינביות תוכלנה לזכות 

במדליות.

הוא  עימו  לכושר  ביחס 
אור:  הוסיף  לאליפות  מגיע 
"שיחקתי בתחרות הזו מספר 
פעמים בעבר. ברובם חזרתי 
כולל  יפים,  הישגים  עם 
מדליית זהב כשעשיתי תוצאה 
מושלמת )300( בשלב הגמר, 
אבל הפעם האחרונה הייתה 
וחזרתי  'צנועה'  יותר  קצת 
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16

פריסת מועדוני הכדורת המאוגדים 
בהתאחדות הכדורת בישראל

באר שבע

עמותת כדורת באר שבע – 
משחקת בבאולינג 7 באר שבע

ראשל"צ
פלאנט 
ראשל''צ 

קריית אונו
רמת גן

הרצליה

חולון

חוצות 
המפרץ

חיפה

עמותת כדורת רחובות – משחקת 
בבאולינג ראשל"צ

עמותת כדורת מודיעין - משחקת 
בבאולינג פלאנט ראשל''צ

אגודת באולינג פתח תקווה - 
משחקת בבאולינג 7 הכוכבים 
בהרצליה ובבאולינג קריית אונו

עמותת כדורת עפולה - משחקת 
בבאולינג צ'ק בול חיפה 

 עמותת כדורת כרמיאל
משחקת בבאולינג חוצות המפרץ 

עמותת באולינג אשדוד 2006 
משחקת בבולה באולינג חולון

עמותת הכדור הרץ - משחקת 
בבאולינג ראשון לציון

 עמותת כדורת ראשונים –
משחקת בבאולינג פלאנט ראשל"צ

עמותת באולינג חוצות 2000 –
משחקת בבאולינג חוצות המפרץ

עמותת באולינג הרצליה
משחקת בבאולינג 7 הכוכבים בהרצליה

 עמותת רמת גן - 
משחקת בבאולינג רמת גן

עמותת באולינג 300 חולון – 
משחקת בבולה באולינג חולון

עמותת כדורת חיפה - משחקת 
בבאולינג צ'ק בול חיפה 
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עמותת קרייזי בול משחקת 
בבאולינג רמת גן

עמותת באולינג נגב - משחקת 
בבאולינג 7 באר שבע


